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Protokół LXX Sesji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 25.03.2024 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 13.08. 

Radni nieobecni w trakcie: 

- radny M. Broda- obecny na sesji od godz. 10.00 do godz. 11.49, nieobecny 

na sesji od godz. 11.50, 

- radny T. Krupa- nieobecny na sesji od godz. 10.00 do godz. 10.04, obecny 

od godz. 10.05 do końca trwania sesji, 

- radna E. Pantol- nieobecna na sesji od godz. 10.00 do godz. 10.36, obecna 

od godz. 10.37 do końca trwania sesji, 

- radna A. Pisarska- nieobecna na sesji od godz. 10.00 do godz. 10.30, 

obecna od godz. 10.31 do końca trwania sesji, 

- radna D. Wołoszyn-Pusłowska- obecna na sesji od godz. 10.00 do godz. 

12.49, nieobecna od godz. 12.50 do końca trwania sesji. 

 

Uwaga: 
Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b) 
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem – pod adresem: 
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/zakładka 2024/ 
LXX sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 25.03.2024 r. 
 
 
1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Pan Adam Motyka 

otworzył LXX sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał 

zaproszonych gości: 
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- Pana Marka Fedoruka Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Pana Marka Żegnałka Mecenasa, 

- Panią Magdalenę Klimczak Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej 

„Zdrojoteka” w Szczawnie-Zdroju, 

- Panią Annę Tumas Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-

Zdroju, 

- Pana Michała Borzemskiego w zastępstwie za Pana Tomasza Durajczyka 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Michała Karlińskiego Prezesa Miejskiego Klubu Sportowego 

Szczawno-Zdrój, 

- Pana Daniela Dranowskiego Wiceprezesa Miejskiego Klubu Sportowego 

Szczawno-Zdrój, 

- Pana Roberta Kosińskiego Prezesa Stowarzyszenia Kultury Fizycznej Klub 

Tenisowy Szczawno-Zdrój, 

- kierowników oraz pracowników Urzędu, Radnych, Mieszkańców Szczawna- 

Zdroju. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 12 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

 

Radna D. Wołoszyn- Pusłowska złożyła wniosek, aby punkt nr 18 pn. 

"Podjęcie uchwały w sprawie wykonania profesjonalnego audytu 

dotyczącego zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej w Szczawnie-

Zdroju” przenieść jako punkt 9 porządku obrad dzisiejszej sesji, pozostałe 

punkty bez zmian. 

 

Radny J. Kozłowicz złożył wniosek dalej idący, aby punkt nr 18 pn. "Podjęcie 

uchwały w sprawie wykonania profesjonalnego audytu dotyczącego 

zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej” przenieść jako punkt 3 

porządku obrad dzisiejszej sesji, a pozostałe punkty bez zmian. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska przychyliła się do wniosku radnego 

J. Kozłowicza.  

 

W związku z powyższym nastąpiło głosowanie nad wnioskiem 

radnego J. Kozłowicza, aby punkt nr 18 pn."Podjęcie uchwały 

w sprawie wykonania profesjonalnego audytu dotyczącego 

zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej” przenieść jako punkt 

3 porządku obrad dzisiejszej sesji. Pozostałe punkty bez zmian. 

 

Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brały: radna E. Pantol, radna A. Pisarska. 

 
 

Zrealizowany porządek 
1. Otwarcie sesji. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wykonania profesjonalnego audytu 

dotyczącego zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej w Szczawnie-

Zdroju. 

4. Wydarzenia sportowe w mieście w 2024 r. - plany:  

- MOSIR,  

- MKS,  

- SKF KT Szczawno-Zdrój,  

- Klub Sportowy Racing Team Szczawno-Zdrój. 

5. Wydarzenia kulturalne w mieście w 2023 r. i plany na 2024 r. w oparciu 

o informację:  

- Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju, 

-Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie- Zdroju, 

-Burmistrza na temat organizacji Dni Szczawna-Zdroju. 

6. Plany promocyjne gminy (strategia)- informacja Burmistrza. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 lutego 2024 r. i 

protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 

15 marca 2024 r. 

8. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia 

gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2024-2028. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Miejsca 

Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą sposobu 

ogrzewania oraz 

z porządkowaniem gospodarki ściekowej, kryteriach wyboru inwestycji do 
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finansowania lub dofinansowania oraz trybu postępowania w sprawie 

udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2024 r." 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy terenu w Szczawnie-Zdroju. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej przy 

ul. Księdza Jerzego Popiełuszki 

w Szczawnie-Zdroju. 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LXVII/200/24 Rady Miejskiej 

w Szczawnie- 

Zdroju w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Hali Sportowej w Szczawnie-

Zdroju przy 

ul. Słonecznej 1A. 

20. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

21. Informacje i komunikaty. 

22. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z brakiem dalszych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wykonania profesjonalnego audytu 

dotyczącego zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej 

w Szczawnie-Zdroju. 
 

Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. Autorem przedmiotowego 

projektu uchwały jest radna Dorota Wołoszyn-Pusłowska. 
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Radna Dorota Wołoszyn Pusłowska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wykonania profesjonalnego audytu dotyczącego zbadania 

poziomu hałasu na Alei Spacerowej w Szczawnie-Zdroju oraz odczytała 

autopoprawkę. 
 

Na sesji obecni byli także Mieszkańcy Alei Spacerowej. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, radny M. Broda, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Na koniec głos zabrał Mieszkaniec Szczawna-Zdroju. 

 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały 

w sprawie wykonania profesjonalnego audytu dotyczącego 

zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie wykonania profesjonalnego audytu 

dotyczącego zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej w Szczawnie-

Zdroju, została przyjęta w głosowaniu jednogłośnie: za- 13, przeciw-0, 

wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brały: radna A. Pisarska, radna E. Pantol. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wykonania profesjonalnego audytu dotyczącego 

zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej w Szczawnie-Zdroju 

wraz z autopoprawką. 

Uchwała w sprawie wykonania profesjonalnego audytu dotyczącego 

zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej w Szczawnie-Zdroju wraz 

z autopoprawką, została przyjęta w głosowaniu jednogłośnie: za- 13, 

przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 13 

radnych, w głosowaniu udziału nie brały: radna A. Pisarska, radna 

E. Pantol. 
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Projekt uchwały w sprawie wykonania profesjonalnego audytu dotyczącego 

zbadania poziomu hałasu na Alei Spacerowej w Szczawnie-Zdroju stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, autopoprawka stanowi załącznik 

nr 3a do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie wykonania profesjonalnego audytu dotyczącego zbadania 

poziomu hałasu na Alei Spacerowej w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik 

nr 3b do niniejszego protokołu. 
 

Następnie  A.  Motyka  Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

4. Wydarzenia sportowe w mieście w 2024 r. - plany:  
- MOSIR,  
- MKS,  
- SKF KT Szczawno Zdrój,  
- Klub Sportowy Racing Team Szczawno-Zdrój. 
 
Informacje na temat wydarzeń sportowych w mieście w 2024 r.- plany: 

-Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, 

-Miejskiego Klubu Sportowego Szczawnie-Zdroju (piłka nożna i piłka 

koszykowa), 

-Stowarzyszenia Kultury Fizycznej Klub Tenisowy Szczawno-Zdrój,  

-Klubu Sportowego Racing Team Szczawno-Zdrój, 

zostały załączone do eRADY i stanowią załączniki od nr 4 do nr 7 

do niniejszego protokołu. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka powitał jeszcze raz Pana 

Roberta Kosińskiego, Prezesa Stowarzyszenia Kultury  Fizycznej Klub 

Tenisowy Szczawno-Zdrój, który był obecny on-line ze względu na to, 

że był jeszcze na zawodach. 

 

Głos w tym punkcie zabrał Pan Robert Kosiński i przedstawił informacje 

z zakresu działalności klubu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady  Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
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Głos zabrał A. Motyka Przewodniczący Rady. 

 

 Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej powitał jeszcze 

raz Pana Michała Karlińskiego Prezesa Miejskiego Klubu Sportowego 

Szczawno-Zdrój oraz Pana Daniela Dranowskiego Wiceprezesa 

Miejskiego Klubu Sportowego Szczawno-Zdrój. 

 

Głos zabrał Pan D. Dranowski, następnie Pan M. Karliński. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

Głos zabrał Przewodniczący A. Motyka. 

 

 Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady przywitał jeszcze raz Pana 

M. Borzemskiego Pracownika Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, który był obecny na sesji 

w zastępstwie za Dyrektora Pana Tomasza Durajczyka. 

 

Pan M. Borzemski przedstawił informację na temat planów Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji na rok 2024. Dodał także o działalności 

Miejskiego Klubu Sportowego Szczawno-Zdrój z zakresu piłki koszykowej. 

 

Wiceprezes Miejskiego Klubu Sportowego Szczawno-Zdrój Pan Bartłomiej 

Józefowicz niestety nie mógł być obecny na sesji z powodu pełnienia 

obowiązków. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Pan Rafał 

Wiśniewski Prezes Klubu Racing Team Szczawno-Zdrój nie mógł też 

być obecny na sesji z powodu udziału w zawodach sportowych. 

Jednocześnie Przewodniczący dodał, że można składać zapytania pisemne 

do Pana Prezesa w Biurze Rady Miejskiej. 

 

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 
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5. Wydarzenia kulturalne w mieście w 2023 r. i plany na 2024 r. 
w oparciu o informację:  
-Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju,  
-Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie- Zdroju, 
-Burmistrza na temat organizacji Dni Szczawna-Zdroju. 
 
Informacje te zostały załączone do eRADY i stanowią załączniki od nr 8 

do nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 Pan Mirosław Kowalik Dyrektor Teatru Zdrojowego w Szczawnie-

Zdroju nie mógł wziąć udziału w sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, że można składać 

zapytania pisemne do Pana Dyrektora w Biurze Rady Miejskiej. 

 

 
 Następnie Przewodniczący Rady poprosił Panią Magdalenę Klimczak 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej „Zdrojoteka” w Szczawnie-

Zdroju o zabranie głosu. 

 

Pani Dyrektor przedstawiła informację na temat działalności biblioteki 

i przedstawiła prezentację. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

Głos zabrali: A. Motyka Przewodniczący Rady, radny A. Sikoń, Pani 

Dyrektor. 

 

 Następnie w ramach informacji o organizacji Dni Szczawna-Zdroju, 

głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji. 
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6. Plany promocyjne gminy (strategia)- informacja Burmistrza. 
 
Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji. 

 
7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 lutego 
2024 r. i protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju z dnia 15 marca 2024 r. 
 
Protokoły te zostały przesłane wszystkim radnym na adresy 

e-mailowe. 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu 

z sesji dnia 26 lutego 2024 r. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 lutego 2024 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 lutego 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są uwagi 

do protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 15 marca 2024 r. 

 
W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, 

Burmistrz Szczawna-Zdroju, radny A. Sikoń, Wiceprzewodniczący Rady 
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Miejskiej A. Jennings, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radny M. Broda, Mecenas. 

 

Do protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 15 marca 2024 r. zostały 

wprowadzone uwagi zgłoszone przez radną D. Wołoszyn-Pusłowską, 

radnego T. Krupę. 

 
Następnie odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu z sesji 

nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 

15 marca 2024 r. z uwagami. 

 
Ww. protokół z uwagami został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 

radnych. 

 
Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
8. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 
 
Protokoły: Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 20.03.2024 r., Komisji 

Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 20.03.2024 r., Komisji 

Uzdrowiskowej z dnia 22.03.2024 r., Komisji Rewizyjnej z dnia 22.03.2024 

r., Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 22.03.2024 r., zostały załączone do 

eRADY. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji. 

 
9. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 
w okresie między sesjami. 
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Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji. 

 
Od punktu 10 do punktu 20 sesję prowadził Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Jennings. 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do eRADY. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, głosy nieoddane- 1, obecnych podczas głosowania: 13 radnych, w 

głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, 
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uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 13a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2024. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 został 

załączony do eRADY. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, wstrzymujących się- 0, głos 

nieoddany- 1, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024 stanowi załącznik nr 14a do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia 
gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w 
szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
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Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia gminnego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028 został załączony do eRADY. 

 

Głos zabrała Pani Anna Tumas Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju. 

 
Następnie Wiceprzewodniczący A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028. 

 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028 została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw-0, 

wstrzymujących się- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w 

głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia gminnego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu, 

uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028 stanowi załącznik nr 15a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania 

z Miejsca Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Miejsca 

Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju został załączony do eRADY. 

 

Sekretarz Miasta przedstawił ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Miejsca Obsługi 

Turysty w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Miejsca Obsługi 

Turysty w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 

14, przeciw-0, wstrzymujących się- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda. 

 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania 

z Miejsca Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie ustalenia regulaminu korzystania 

z Miejsca Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 16a 

do niniejszego protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 
z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą 
sposobu ogrzewania oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, 
kryteriach wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania 
oraz trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej 
rozliczenia. 
 
Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą 

sposobu ogrzewania oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, 
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kryteriach wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania oraz trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia został 

załączony do eRADY. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do 

dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, 

Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, radna D. Wołoszyn-

Pusłowska, Burmistrz Szczawna-Zdroju, radny T. Krupa, 

Wiceprzewodnicząca Ray Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna A. Wilk. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska złożyła wniosek, aby zwiększyć dotację na 

inwestycję związaną ze zmianą sposobu ogrzewania z 6.000 zł do 8.000 zł- 

w pkt 7 podpunkt 1. 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnej D. Wołoszyn-

Pusłowskiej, aby zwiększyć dotację na inwestycję związaną ze 

zmianą sposobu ogrzewania z 6.000 zł do 8.000 zł- w pkt 7 

podpunkt 1. 

 

Wniosek radnej D. Wołoszyn-Pusłowskiej nie został przyjęty 

w głosowaniu: za- 5, przeciw- 7, wstrzymało się od głosu- 2, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny 

M. Broda. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą sposobu 

ogrzewania oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, 

kryteriach wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania 
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oraz trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej 

rozliczenia. 

 

Uchwała w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą sposobu ogrzewania 

oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, kryteriach wyboru inwestycji 

do finansowania lub dofinansowania oraz trybu postępowania 

w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw-0, wstrzymujących się- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: 

radny M. Broda. 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą sposobu ogrzewania 

oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, kryteriach wyboru inwestycji 

do finansowania lub dofinansowania oraz trybu postępowania w sprawie 

udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą 

sposobu ogrzewania oraz 

z porządkowaniem gospodarki ściekowej, kryteriach wyboru inwestycji do 

finansowania lub dofinansowania oraz trybu postępowania 

w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia stanowi załącznik 

nr 17a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Szczawno-Zdrój na 2024 r." 
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2024 r. został załączony do eRADY. 

 

Głos zabrał Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do 

dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Szczawno-Zdrój na 2024 r.". 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2024 r. została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw-0, wstrzymujących się- 0, obecnych podczas 

głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny 

M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2024 r. stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2024 r.  stanowi załącznik nr 18a do niniejszego 

protokołu. 
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Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 
16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy terenu 

w Szczawnie-Zdroju. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy terenu w Szczawnie-Zdroju 

został załączony do eRADY. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zabrał głos.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie nadania nazwy terenu w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie nadania nazwy terenu w Szczawnie-Zdroju została 

podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 11, przeciw- 0, 

wstrzymujących się-3, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy terenu w Szczawnie-Zdroju 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

nadania nazwy terenu w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 19a do 

niniejszego protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, 

niezabudowanej, przy ul. Księdza Jerzego Popiełuszki 

w Szczawnie-Zdroju. 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, przy 

ul. Księdza Popiełuszki w Szczawnie-Zdroju został załączony do eRADY. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju przedstawił ww. projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radna 

A. Wilk, radna E. Pantol, Kierownik Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami. 

 

Następnie radny A. Sikoń złożył wniosek dotyczący wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej bez bonifikaty 

ul. Księdza Jerzego Popiełuszki. 

 
Odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnego A. Sikonia 

dotyczącego wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej bez bonifikaty ul. Księdza Jerzego 

Popiełuszki. 

 

Wniosek radnego A. Sikonia został przyjęty jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw-0, wstrzymujących się- 0, obecnych podczas 

głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny 

M. Broda. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej przy ul. 

Księdza Jerzego Popiełuszki w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej przy ul. Księdza 
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Jerzego Popiełuszki w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie w 

głosowaniu: za- 14, przeciw-0, wstrzymujących się- 0, obecnych podczas 

głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej przy 

ul. Księdza Jerzego Popiełuszki w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 

20 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, 

niezabudowanej, położonej przy ul. Księdza Jerzego Popiełuszki 

w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 20a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LXVII/200/24 Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w sprawie udzielenia dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr LXVII/200/24 Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków został załączony 

do eRADY. 

 

Głos zabrała Pani Kierownik Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej przy ul. 

Księdza Jerzego Popiełuszki w Szczawnie-Zdroju. 

 
Uchwała zmieniająca uchwałę nr LXVII/200/24 Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw-0, wstrzymujących się- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: 

radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LXVII/200/24 Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków stanowi załącznik 

nr 21 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca uchwałę 

nr LXVII/200/24 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w sprawie udzielenia 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

stanowi załącznik nr 21a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Hali Sportowej 

w Szczawnie-Zdroju przy ul. Słonecznej 1A. 
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Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Hali Sportowej w Szczawnie-

Zdroju przy ul. Słonecznej 1A został załączony do eRADY. Autorem tego 

projektu jest radny J. Kozłowicz. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie głos zabrał także radny J. Kozłowicz. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, 

radny J. Kozłowicz. 

 
Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 

nazwy Hali Sportowej w Szczawnie- Zdroju przy ul. Słonecznej 1A. 

 

Uchwała w sprawie nadania nazwy Hali Sportowej w Szczawnie-Zdroju przy 

ul. Słonecznej 1A została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw-0, wstrzymujących się- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Hali Sportowej w Szczawnie-

Zdroju przy ul. Słonecznej 1A stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie nadania nazwy Hali Sportowej w Szczawnie-

Zdroju przy ul. Słonecznej 1A stanowi załącznik nr 22a do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

 
20. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 
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Radna A. Wilk wspomniała o nieobecności radnego M. Brody od punktu 9 

na dzisiejszej sesji. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

A. Motyka i m.in. poinformował, że na e-mail Biura Rady Miejskiej radny 

M. Broda przesłał usprawiedliwienie swojej nieobecności w związku 

z opuszczeniem sesji w dalszej części. 

W dyskusji głos zabrał także Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings, radny A. Sikoń, radny T. Krupa. 

 

Radny A. Sikoń zapytał- kiedy planujemy koncert w Amfiteatrze? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Szczawna-Zdroju- wstępnie 3 maja 2024 r. 

 

Radna A. Wilk wspomniała o dziewczynie, która gra na szklanych kulach. 

Odpowiedzi udzieli Burmistrz Szczawna-Zdroju i poinformował, by złożyła 

do Urzędu ofertę. 

 

Wiceprzewodniczący A. Jennings wspomniał, że bezpośrednio 

przy budynku omawianej Hali Sportowej są tereny zielone oraz 

poinformował, że Szczawno-Zdrój słynie z takich roślin jak rododendrony 

i to jest idealny plac, by takie krzewy posadzić, wokół tej Hali Sportowej. 

Wiceprzewodniczący zapytał czy jest taka możliwość przeanalizowania 

takiej propozycji? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Szczawna-Zdroju i poinformował, że osoba 

zajmująca się w gminie zielenią musiałby to ocenić. 

 
Radny T. Krupa złożył wniosek, aby podjąć uchwałę intencyjną 

by zaapelować do Burmistrza Szczawna-Zdroju w celu powołania Komisji do 

spraw kontaktów z Mieszkańcami w zakresie wymiany źródeł ogrzewania. 

 
 
Odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnego T. Krupy, aby podjąć 

uchwałę intencyjną by zaapelować do Burmistrza Szczawna-Zdroju 

w celu powołania Komisji do spraw kontaktów 

z Mieszkańcami w zakresie wymiany źródeł ogrzewania. 
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Ww. wniosek nie został przyjęty w głosowaniu: za- 3, przeciw- 10, 

wstrzymujących się- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali- radny M. Broda, radna D. Wołoszyn-

Pusłowska. 

 
21. Informacje i komunikaty. 
 
 
-Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił o złożenie do dnia 

30.04.2024 r. oświadczeń majątkowych za rok 2023 wraz z kopią swojego 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za 

rok poprzedni w dwóch egzemplarzach,  

- jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował o treści  art. 24 h ust. 4 

ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Radna E. Pantol zapytała o weryfikację oświadczeń majątkowych przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zabrał głos w sprawie dotyczącej użycia słów 

do Pani A. Żabskiej Prezesa Lokalnej Organizacji Turystycznej „Aglomeracja 

Wałbrzyska”, że wprowadziła w błąd Państwa radnych.  

Burmistrz poinformował, że sąd rejonowy i apelacyjny oddalił sprawę 

o zniesławienie i obrażenie Pani A. Żabskiej Prezesa Lokalnej Organizacji 

Turystycznej „Aglomeracja Wałbrzyska” oraz sąd apelacyjny zwrócił uwagę, 

że uchwała miała wady prawne. 

 
22. Zamknięcie obrad. 
 
Na tym Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zamknął obrady 

LXX sesji Rady Miejskiej w  Szczawnie-Zdroju. 

 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 
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Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył:  

Maja Rutowska                  A. Jennings                            A. Motyka                                                                                      

                                   S. Tobis-Pańczyszyn                (od pkt 1 do pkt 9  

                                                                          i od pkt 21 do pkt 22)  

                                                                                  A. Jennings  

                                                                            (od pkt 10 do pkt 20) 

 

WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych.   

2. Porządek obrad przed zmianami.   

3.-3b. Projekt uchwały, autopoprawka, uchwała w sprawie wykonania 

profesjonalnego audytu dotyczącego zbadania poziomu hałasu na Alei 

Spacerowej w Szczawnie-Zdroju. 

4. Informacja na temat wydarzeń sportowych w mieście w 2024 r.- plany: 

-Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju. 

5. -5a. Informacje na temat wydarzeń sportowych w mieście w 2024 r.- 

plany: 

-Miejskiego Klubu Sportowego Szczawnie-Zdroju (piłka nożna i piłka 

koszykowa). 

6. Informacje na temat wydarzeń sportowych w mieście w 2024 r.- plany: 

-Stowarzyszenia Kultury Fizycznej Klub Tenisowy Szczawno-Zdrój. 

7. Informacje na temat wydarzeń sportowych w mieście w 2024 r.- plany:  

-Klubu Sportowego Racing Team Szczawno-Zdrój. 

8. Wydarzenia kulturalne w mieście w 2023 r. i plany na 2024 r. 

w oparciu o informację:  

-Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju. 

9. Wydarzenia kulturalne w mieście w 2023 r. i plany na 2024 r. 

w oparciu o informację:  

-Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie- Zdroju. 

10. Wydarzenia kulturalne w mieście w 2023 r. i plany na 2024 r. 

w oparciu o informację:  

-Burmistrza na temat organizacji Dni Szczawna-Zdroju. 
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11. Plany promocyjne gminy (strategia)- informacja Burmistrza. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie  

między sesjami.   

13. -22a. Projekty uchwał i uchwały.   

14. Lista obecności radnych.  

15. Lista gości.  

16. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 


